
 

Αθήνα, 31.03.2025 

Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 

Θέμα: «Άμεση στήριξη των αγροτών σε Πέλλα και Ημαθία μετά την καταστροφή 

από τον παγετό» 

 

Ο πρόσφατος παγετός στις 19 και 20 Μαρτίου 2025 έπληξε ανεπανόρθωτα τους 

αγρότες στις Περιφερειακές Ενότητες Πέλλας και Ημαθίας, προκαλώντας 

ολοκληρωτική καταστροφή στις δενδρώδεις καλλιέργειες. Οι εξαιρετικά χαμηλές 

θερμοκρασίες, που έφτασαν έως και τους -6°C, είχαν ως αποτέλεσμα την απώλεια 

σχεδόν του συνόλου της παραγωγής πυρηνόκαρπων, όπως ροδάκινα, νεκταρίνια, 

κεράσια, βερίκοκα, καθώς και άλλων καλλιεργειών. 

Οι συνέπειες αυτής της καταστροφής είναι ολέθριες για τους παραγωγούς, οι οποίοι 

έχουν ήδη επενδύσει το 60%-65% των φετινών εξόδων τους και τώρα βρίσκονται 

αντιμέτωποι με οικονομική ασφυξία.  

Ειδικά στις ΠΕ Πέλλας και Ημαθίας, όπου η αγροτική παραγωγή αποτελεί βασικό 

πυλώνα της τοπικής οικονομίας, η απώλεια της παραγωγής δημιουργεί 

σοβαρότατους κοινωνικούς και οικονομικούς κραδασμούς. 

Επειδή η απουσία άμεσης στήριξης θα οδηγήσει τους παραγωγούς σε οικονομικό 

μαρασμό, με ολέθριες συνέπειες για ολόκληρη την παραγωγική αλυσίδα της 

περιοχής. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποιες άμεσες ενέργειες θα αναλάβει το Υπουργείο για την ταχεία εκτίμηση 

και αποζημίωση των ζημιών που υπέστησαν οι δενδροκαλλιεργητές της 

Ημαθίας και Πέλλας από τον πρόσφατο παγετό; 

2. Θα προβείτε σε άμεση καταβολή προκαταβολών στους παραγωγούς που 

βρίσκονται σε οικονομικό αδιέξοδο;  

3. Υπάρχει πρόθεση για αναστολή φορολογικών και ασφαλιστικών 

υποχρεώσεων για τους πληγέντες αγρότες, δεδομένης της οικονομικής τους 

αδυναμίας μετά την ολοκληρωτική καταστροφή της παραγωγής τους; 
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4. Θα υπάρξει συγκεκριμένο σχέδιο στήριξης των αγροτικών συνεταιρισμών και 

των μεταποιητικών μονάδων που εξαρτώνται από την τοπική παραγωγή, 

ώστε να αποφευχθεί η διάλυση του αγροδιατροφικού τομέα στην περιοχή; 

5. Σε ποια μέτρα στήριξης της τοπικής οικονομίας προτίθεται να προβεί η 

Κυβέρνηση, δεδομένης της μεγάλης συμμετοχής σε αυτήν, των καλλιεργειών 

που επλήγησαν;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Αχτσιόγλου Ευτυχία (Έφη) 




